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STYRELSEMOTE FORENINGEN IFK LIT 2020-02-05 

NARVARANDE 
Jorgen Tyrebo, Martin Svensson, Cecilia Hal<.ansson, Soren Hedlund, Peter Palsson octi David Hansson, Malin 
Navarro, Mats Palsson och Mil<ael Sundin 

§ 1 MOTETS OPPNANDE 
Jorgen Tyrebo halsade alia valkomna och forklarade styrelsembtet oppnat. 

§ 2 VAL AVSEKRETERARE 
Martin Svensson valdes till sekreterare 

§ 3 VAL AVJUSTERARE 
Cecilia Hakansson valdes till justerare 

§ 4 FORRA MOTETS PROTOKOLL 
Forra motets protokoll gicks igenom och lades till handlingarna 

§ 5 GODKANNANDE AV DAGORDNINGEN 
Dagordningen godkandes 

§ 6 E K 0 N 0 M I 
Ekonomin i foreningen ar god och i balans. Vi beslutade att om ett lag lyckas dra in 40000 eller mer till sitt lag. Da 
dras inte dom 10% till IFK Lit av pa bverstigande summa. 

§ 7 HARKVALLEN 
Nar uthyrningssasongen borjar narma sig aker vi gemensamt ut for att ga igenom vad som behover atgardas innan 
vi hyr ut igen.-

§ 8 inkomna mail/skrivelser 

Haggenas sportklubb har skickat inbjudan till gemensam ledarutbildning 15 och 23 mars. Anmalan gors till Mirijam. 

Vi har aven fatt inbjudan till domarinstruktorsutbildning. Dar syftet ar att klubben ansvarar for att ha egna domare 
vid samandrag for 3,5 och 7 mannalag. Tanken ar att utbildada ett antal domarlnstruktorer som ser till att utbilda 
dom som skall vara domare pa dessa matcher 

§ 9 RAPPORT INNEBANDY 
David har hittat och kopt in fler malvaktsutrustningar. Han vill aven kopa in 2st sjukvardsvaskor som vi sa ja till. 
Jobbet med att hitta en begagnad sarg fortsatter. 

§ 1 0 RAPPORT FOTBOLL 
Vi diskuterade klader till herrlaget och fbrslag pa farger ar vit trbja, bla byxor och vita strumpor. Det ar behov av 
18st matchstall. 
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§ 1 1 OVRIGA FRAGOR 
Soren undersoker vad som finns i foreningsarkivet och hur vi kan anvanda det pa basta satt. 

Vi pratade om att det finns intresse for att spela badminton. Jorgen kollar sa att det finns badmintonnat och att allt 
ar helt och fungerar och om det finns lediga tider i sporthallen. Han har aven varit i kontakt med Ostersund 
badmlntonklubb om att dom staller upp med ledare inledningsvis. Vi ser i forsta hand att det ar ungdomar som far 
mojiigheten och att vuxna i man av plats kan vara med. 

Lars ger forslag pa att nagon ur styrelsen ar med som suppleant i byforeningen. 

§ 1 2 Motets avslutande 

Ordforande tackade alia narvarande och forklarade motet avslutat. 
Nasta mote ar tisdagen den 25/2 klockan 18.30 

Martin/Sven^n Jorgen Tyrebo_ 

Sekreterare Justerare 

fiecili^ HakanFsan 


